
Protokoll styremøte Idrettsskulen mandag 18.januar 2016 
 

Desse møtte:  Tina Håland, Marita Skretting, Jan Ove Hobberstad,        

Jarle Reime og Merethe Sæbø 

Forfall:  Maria Odland 

Stad:   Idrettshuset kl.19.30 

 

 

Sak 57/15 Gjennomgang og godkjenning av siste møtereferat 

Oppklaring frå førre protokoll - Sak 55/15 Innkjøp:  

Bestilling vert gjort i desember av 60 drakter som kjem på 2015 rekneskapet og 

ynskjer å kjøpe inn 20 til på 2016-budsjettet. 

  

 

Sak 58/15 Regnskap 2015 

Me har fått foreløpige tal til og med desember, det ser greitt ut, men det er 

gitt tilbakemelding om ein liten korreksjon.  

 

 

Sak 59/15 Årsmelding og budsjett 

Årsmeldinga er klar. Merethe skriv ut og legg i hylla slik at alle får skriva under 

før fristen som er måndag 25.januar 2016.   

Budsjettforslag vert sendt til leiar i hovudstyret og administrasjonen. 

 

 

Diverse 

Me har fordelt skjering av frukt til og med 16.mars. Denne oversikten vert sendt 

til trenarane. 

 

Organisasjonsplan – me ynskjer å vidareføra den teksten som ligg no. 

 

Det er sendt ut medlemsavgift frå administrasjonen. Det er sendt ut oversikt til 

alle gruppene. Trenarane i Idrettsskulen har denne veka til å sjekka at alle 

ungane på kulla er registerte. Eventuelle avvik skal meldast til Tina eller Maria  

 

Invitasjonen til Grønt Gras er rett rundt hjørnet. Jarle har kontroll på dette. 

 

 

 

 

 



Neste møte vert avtala etter årsmøtet 22.februar 2016 med det nye styret. 
  

 

Varhaug 18.januar 2016      Referent Merethe Sæbø 

 

 

___________________________  ___________________________ 

   Jarle Reime                     Jan Ove Hobberstad  

___________________________  ___________________________ 

 Marita Skretting     Maria Odland 

___________________________  ___________________________ 

 Tina Håland      Merethe Sæbø 


